
 
 
 
Ar$kel 44 vragen: Zorgelijke toestand Basisschool Kom.mijn Belfeld 
Vrijdag 5 april 2024 
 
Geachte college van Burgemeesters en wethouders; 
 
Sinds een tweetal jaren verkeerd de basisschool Kom.mijn in Belfeld in zwaar weer. Er 
hebben zich verschillende situa$es op school voorgedaan wat heeI geleid tot onveilige 
situa$es voor de kinderen. Waardoor er vanuit de ouders geen vertrouwen meer is in het 
bestuur van de Kom.mijn in Belfeld. 
 
Afgelopen jaar heeI toenmalige directeur plaatsgemaakt voor een nieuwe ad interim-
directeur. Vanuit Kerobei werd toegezegd dat er hard gewerkt zou worden aan het 
verbeteren van de kwaliteit op de Kom.mijn. Helaas lijkt het echter alleen maar afgenomen 
te zijn. Dit resulteert zich in; 

- Veel klassen die met enige regelmaat thuis moeten blijven; 
- Veel personeel wat wegloopt zelfs midden in het schooljaar; (2 directeuren, en 4 

docenten in nog geen half jaar $jd waarvan 2 van groep 8) 
- Hoge mate van langdurig uitval van docenten; 
- Foute lestechnieken die worden aangeboden; 
- Een hoge mate van onderwijsachterstanden; 
- Een hoog percentage van doubleren bij de kinderen. 

 
Beste college, op de basisschool wordt de fundering van kinderen aangelegd. Fundering waar 
zij later hun hele leven op dienen te bouwen. U weet ook, dat wanneer een fundering niet 
sterk genoeg is, de bouw al$jd wankel blijI.  
 
Vanuit de ouders zijn er diverse ini$a$even genomen, echter worden zij totaal niet gehoord. 
En vandaag, op vrijdag 5 april, komt als donderslag bij heldere hemel ook nog het nieuws dat 
ook de Ad-Interim directeur heeI besloten zijn func$e neer te leggen. 3 dagen voordat er 
een ouderbijeenkomst is, wordt dit bericht op vrijdag middag om 16.00 online gezet. Helaas 
is school niet meer bereikbaar voor uitleg. 
 
De gemeente heeI het basisonderwijs hoog in het vaandel staan, en wij maken ons erns$g 
zorgen. Het rommelt niet alleen binnen het middelbaar onderwijs, maar ook het 
basisonderwijs staat erns$g onderdruk op dit moment in onze gemeente. En dit baart ons 
zorgen, want ook dit raakt onze kinderen, onze toekomst. 
 
Wij hebben dan ook de volgende vragen aan het college; 

1. Is het college op de hoogte van de zorgwekkende situa$e van de Kom.mijn in Belfeld? 
2. Staat het college in contact met het bestuur van Kerobei over deze situa$e? 
3. Is het college bekend met de grote leerachterstanden en het hoge percentage van 

doubleren op de Kom.mijn? 



4. Is het college bekend met de grote mate van uitval van lessen en docenten op de 
kom.mijn? 

5. Is het college bekend met het feit dat er vanuit school geen inzet gepleegd wordt op 
het wegwerken van onderwijsachterstanden en dat ouders dit zelf dienen te 
regelen/bekos$gen en dat school het niet toelaat dat dit $jdens school$jden 
gebeurt? 

6. Ben u het met ons eens dat dit een zeer onwenselijke situa$e is daar waar dit veel 
geld kost en dus niet iedere ouder de mogelijkheid heeI deze kosten te dragen? 

7. Klopt het dat basisschool Kom.mijn onder toezicht staat van de inspec$e van 
onderwijs? Zo ja sinds wanneer en wat is de rol van de gemeente hierin? 

8. In hoeverre is de gemeente betrokken bij het herstellen van de kwaliteit op deze 
school? Staat de ambtelijke organisa$e in contact met school? 

9. Zijn er vanuit de gemeente signalen gedeeld met de overkoepelende s$ch$ng Kerobei 
of visa versa? 

10. Is de wethouder onderwijs bereid om het gesprek aan te gaan met ouders welke zich 
erns$g zorgen maken? 

11. Is de wethouder onderwijs bereid om op korte termijn een gesprek aan te gaan met 
zowel de raad van bestuur van Kerobei als met het bestuur van de Kom.mijn? 

12. Is het college bereid om hier de raad, dan wel de Belfeldse Raadsleden ac$ef over te 
informeren/op de hoogte te brengen? 

 
We zien uw reac$e graag spoedig tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet 
I.A.W. Simons 
Frac$evoorzi^er VVD 


